
Z Á P I S
z 9. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 23.10.2023

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Př ítomni: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Jan Ehrenberger,  č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM

Adam Janek,  člen ZM
Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Petr  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Elv íra Patáková, MBA, členka ZM
Bc. Veronika Slámová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM

Omluveni: Mgr.  Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr.  Bc. Radomír Zemánek, člen ZM

Nepří tomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Mgr.  Eva Kel lner F ia lová
Ing. arch. Oksana Matyášová
Mgr.  Bohuslav Fiala, tajemník MěÚ

Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku, invest ic  a rozvoje
Mgr.  Eva Ouběl ická,  DiS.,  ředite lka Zámku S lavkov-Austerl i tz
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička, vedoucí  odboru kanc.
tajemníka a ž ivnost.  úřad
Mgr.  Magdaléna Salačová, právnička města
Bc. Klára Vránová, vedoucí  f inančního odboru
Petr Zvonek, ředitel  TSMS

Předsedaj íc í : Bc. Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Vendula Andr lová, č lenka ZM
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. Mar ie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Vladimír  Soukop, č len ZM

Číslo Bod



bodu Komentář

1. Zahájení a schválení programu 9. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 9. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude
pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými  osobami  nesou  pořizovatelé  odpovědnost  za  to,  aby  dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv třetích osob. Dále konstatoval, že je přítomno
13 zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Omluvil z dnešního zasedání paní Mgr.

Vladislavu Kulhánkovou a pana Mgr. Bc. Radomíra Zemánka. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve
složení: paní Ing. Marie Jedličková, pan Ing. Ivan Charvát a pan Mgr. Vladimír Soukop (schváleno 13
hlasů pro). Následně požádal o ověření zápisu z dnešního zasedání pana Mgr. Přemysla Jeřábka a paní
Vendulu  Andrlovou  (schváleno  13  hlasů  pro).  Následně  starosta  informoval,  že  rada  města  dnes
schválila  návrh  na  změnu  částky  rozpočtového  opatření  č.  66  u  předložené  zprávy  "Soubor
rozpočtových opatření č. 60 - 67", a tento materiál byl rozdán zastupitelům "na stůl". Poté zastupitelé

hlasovali o předloženém návrhu programu dnešního zasedání.

Schválený program:
1.    Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu
2.    Zápis ze zasedání kontrolního výboru
3.    Soubor rozpočtových opatření č. 60 – 67
4.    Zúžení obsahu Změny č. 6 územního plánu Slavkova u Brna

5.    Potvrzení Aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny až do roku 2026
6.    Změna zřizovací listiny Technických služeb města Slavkov u Brna
7.    Změna zřizovací listiny Zámek Slavkov – Austerlitz
8.    Smlouva o zřízení společné jednotky PO a sdružení finančních prostředků
9.    Změna zakládací smlouvy obecně prospěšné společnosti Mohyla míru - Austerlitz, o.p.s.
10.    Regenerace fotbalového hřiště (škváry)
11.    Cyklostezka Slavkov u Brna - Křenovice - výkupy pozemků

12.    Delegování nového zástupce města Slavkov u Brna ve spolku Brněnsko, z.s.
13.    Interpelace členů ZM
14.    Odpovědi na interpelace
15.    Diskuse
16.    Závěr      

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 138/9/ZM/2023 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí



zápis č. 5 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 27. 09. 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Bohuslav Fiala, Bc. Veronika Slámová.

Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru) okomentoval předložený zápis, průběh zasedání
výboru, a přijatá usnesení s tím, že dne 24. 10. 2023 proběhne kontrola na ZŠ Komenského. Dále
informoval,  že  z  jednání  výboru  mimo  jiné  také  zazněl  dotaz  k  nevyužívání  inflační  doložky  u
dlouhodobých nájemních smluv na stadionu a na koupališti.

Mgr. Bohuslav Fiala - úřad smlouvy prověří, a pošle odpověď.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 139/9/ZM/2023 Soubor rozpočtových opatření č. 60-67

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

63 63

41 4122 531 IR - dotace - Boží muka 180 000

71 6409 5901
OVV  -   nespecifikované
rezervy

180 000

64 64
50 3632 5811 SV - sociální pohřeb 16 300

50 3632 5811 SV - sociální pohřeb -16 300

65 65

33 3113 5331 1406 FO - ZŠ Komenského -1 500 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

1 500 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-1 500 000

35 8115 FO - převod do FRR 1 500 000

66 66

41 3412 5171
IR  -  oprava  kanalizace  -
stadion

350 000

71 6409 5901
OVV  -  nespecifikované
rezervy

-350 000



67 67

33 3111 5331
FO - MŠ - vybavení provozu
Litava

250 000

33 3111 5631
FO - MŠ - vybavení provozu

Litava
-250 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 60-62.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Bc.  Michal  Boudný  vysvětlil  důvod  navýšení  původně  navržené  částky  u  předloženého  návrhu
rozpočtového opatření č. 66 na opravu kanalizace na stadionu, kterou projednala a doporučila  ke
schválení rada města před dnešním zasedáním zastupitelstva města, a která byla zastupitelům před

zasedáním rozdána "na stůl".

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 140/9/ZM/2023 Zúžení obsahu Změny č. 6 územního plánu Slavkova u Brna

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města rozhoduje o
zúžení  obsahu  Změny č.  6  územního  plánu  města  Slavkov  u  Brna  pouze  na  tzv.
Standardizaci bez dalších věcných změn v souladu s §6  odst. 5 zákona č. 183/2006 v
platném znění.

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
předložená  dvě  stanoviska  Krajského  úřadu  Jihomoravského  kraje  vydaných  na
základě §55a odst. 2 písm. d) a písm. e) zákona č. 183/2006 Sb. v platném znění o
tom,  že  Změnu  č.  6  územního  plánu  Slavkova  u  Brna  lze  pořizovat  zkráceným
postupem a tímto způsobem bude Změna č.  6 pořízená dle  dřívějšího  rozhodnutí
zastupitelstva města ( č. usn. 71/5/ZM/2023).

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.



Zdržel se: Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 141/9/ZM/2023 Potvrzení Aktualizace Programu regenerace městské památkové zóny až do
roku 2026
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
a  tím  prodlužuje  platnost  Aktualizace  Programu  regenerace  městské  památkové
zóny zpracovanou Ing. arch. Jaroslavem Klenovským v červenci  2019 až do roku

2026,  hlavním  důvodem  pro  prodloužení  platnosti  této  Aktualizace  je  stále  její
aktuálnost.  Rada  města  se  jednoznačně  shoduje  s  doporučením  Komise  pro
městskou  památkovou  zónu,  že  nedošlo  k  významným  změnám  v  dosavadní
kontinuální obnově objektů v památkové zóně Slavkova u Brna a tato Aktualizace od
roku 2019 až do roku 2026 včetně podporuje dlouhodobý názor a politiku města
Slavkova  u  Brna  vůči  památkově  chráněným  objektům,  které  jsou  základními
kameny pro zachování architektonického a historického dědictví místa a potenciálu

města, jako významného historického dokladu z minulých dob.

II. Zastupitelstvo města schvaluje, že je potřeba
oslovit a zadat během následujícího roku zpracování další Aktualizace Programu pro
regeneraci městské památkové zóny pro další období od roku 2026 do roku 2031
jeho původnímu autoru Ing. arch. J. Klenovskému, aby město bylo řádně připraveno
na další účelné vynakládání finančních prostředků na obnovu kulturních památek v

MPZ Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Oksana Matyášová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. arch. Oksana Matyášová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 142/9/ZM/2023 Změna zřizovací listiny Technických služeb města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

změnu zřizovací  listiny příspěvkové organizace Technické služby města Slavkov u
Brna v předloženém znění.



Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Magdaléna Salačová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 143/9/ZM/2023 Změna zřizovací listiny Zámek Slavkov - Austerlitz
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

změnu č. 3 zřizovací listiny Zámku Slavkov - Austerlitz, příspěvkové organizace, se
sídlem Palackého náměstí 1, 684 01 Slavkov u Brna, IČO 00373320, v předloženém
znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Eva Oubělická, DiS.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný

Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 144/9/ZM/2023 Smlouva o zřízení společné jednotky PO a sdružení finančních prostředků
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření Smlouvy o zřízení společné jednotky PO a sdružení finančních prostředků s
obcí  Holubice,  se  sídlem  Holubice  61,  683  51  Holubice,  IČO:  00542423,  v
předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný

Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 145/9/ZM/2023  Změna  zakládací  smlouvy  obecně  prospěšné  společnosti  Mohyla  míru  -
Austerlitz, o.p.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje
Zakládací smlouvu obecně prospěšné společnosti Mohyla míru - Austerlitz, o.p.s. se
sídlem Masarykovo náměstí 100/7,  664 51 Šlapanice, IČO 25561472, v předloženém

znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  Ivan Charvát,  Ing.  Marie  Jedličková,  Bc.  Michal  Boudný,  Bc.  Veronika
Slámová, Ing. Hynek Charvat, Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Marie Jedličková, Bc. Veronika Slámová, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 146/9/ZM/2023 Regenerace fotbalového hřiště (škváry)

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Investiční záměr a podání žádosti o dotaci z Národní sportovní agentury na investiční
akci  „Regenerace  atletického  stadionu  a  fotbalového  hřiště  Slavkov  u  Brna“  z
dotačního  programu č.  162 55 –  Standardizovaná sportovní  infrastruktura  2023,
Výzva č. 13/2023 Č.j.: NSA-0009/2020/D/27 z 15.9. 2023.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
závazek  spolufinancování  investiční  akce  ve  výši.  min.  30%  předpokládaných
způsobilých výdajů akce, včetně financování nezpůsobilých výdajů z vlastních zdrojů
ve výši 16.324.505,25 Kč.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Bc. Michal Boudný, Ing. Petr Lokaj, Mgr. Petr Jeřábek,
Mgr. Přemysl Jeřábek, Ing. Hynek Charvat.

Odchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 17:42 hod.
Příchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 17:43 hod.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Předkladatel: Bc. Michal Boudný

Zpracovatel: Ing. Petr Janek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 147/9/ZM/2023 Cyklostezka Slavkov u Brna - Křenovice - výkupy pozemků
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na část pozemku parc. č. 5361 o výměře

cca 9 m2 v k.ú. Slavkov u Brna s paní Miladou Miltákovou, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░  za kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-

Kč / m2 za účelem vybudování cyklostezky, dle podmínek uvedených v důvodové
zprávě.  Náklady  související  s  převodem  nemovitosti  uhradí  město.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platného zákona.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na část pozemku parc. č. 5387 o výměře

cca 32 m2 v k.ú. Slavkov u Brna s paní Annou Spáčilovou a panem Josefem Spáčilem,
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░  za  kupní  cenu  stanovenou  znaleckým

posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč / m2 za účelem vybudování cyklostezky,
dle  podmínek  uvedených  v  důvodové  zprávě.  Náklady  související  s  převodem

nemovitosti uhradí město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na část pozemku parc. č. 5384 o výměře

cca 34 m2  v k.ú. Slavkov u Brna s paní Jindrou Romanovskou, ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░  za  kupní  cenu  stanovenou  znaleckým  posudkem  č.

838-10/2023 ve výši 150,-Kč / m2 za účelem vybudování cyklostezky, dle podmínek
uvedených v důvodové zprávě. Náklady související s převodem nemovitosti uhradí
město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje

nabytí spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/3 na část pozemku parc. č. 5388 o

výměře  cca  33  m2  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  do  majetku  města  od  paní  Ludmily

Svobodové,  bytem  ░░░░ ░░░░ ░░░░  za  kupní  cenu  stanovenou  znaleckým

posudkem  č.  838-10/2023  ve  výši  150,-Kč  /  m2  za  účelem  vybudování

cyklostezky.  Náklady  související  s  převodem  nemovitosti  uhradí  město.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platného zákona.

V. Zastupitelstvo města schvaluje
nabytí spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/3 na část pozemku parc. č. 5388 o

výměře  cca  33  m2  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  do  majetku  města  od  paní  Miroslavy
Rozkopalové,  ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░  za  kupní  cenu  stanovenou



znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč / m2 za účelem vybudování
cyklostezky.  Náklady  související  s  převodem  nemovitosti  uhradí  město.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platného zákona.

VI. Zastupitelstvo města schvaluje

nabytí části pozemku parc. č. 5371 o výměře cca 29 m2 v k.ú. Slavkov u Brna do
majetku města od paní Mgr. Jaroslavy Horáčkové, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░  za

kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč / m2 za
účelem vybudování cyklostezky. Náklady související s převodem nemovitosti uhradí
město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

VII. Zastupitelstvo města schvaluje
nabytí spoluvlastnického podílu o velikosti id. 5/6 na část pozemku parc. č. 5363 o

výměře cca 21 m2 v k.ú.  Slavkov u Brna a nabytí  části  pozemku parc.  č.  5712 o

výměře cca 134 m2, části pozemku parc. č. 5386 o výměře cca 34 m2, části pozemku

parc. č. 5380 o výměře cca 47 m2, části pozemku parc. č. 5378 o výměře cca 110 m2,

části  pozemku parc.  č. 5375 o výměře cca 65 m2,  části  pozemku parc.  č.  5366 o

výměře cca 6 m2, části pozemku parc. č. 5359 o výměře cca 8 m2, vše v k.ú. Slavkov
u Brna do majetku města od společnosti ROSTĚNICE a.s., se sídlem Rostěnice 166,
682  01  Rostěnice-Zvonovice  za  kupní  cenu  stanovenou  znaleckým  posudkem  č.

838-10/2023  ve  výši  150,-Kč  /  m2  za  účelem  vybudování  cyklostezky.  Náklady
související s převodem nemovitosti uhradí město. Daňové povinnosti budou splněny

dle platného zákona.

VIII. Zastupitelstvo města schvaluje
nabytí spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/3 na část pozemku parc. č. 5388 o

výměře cca 33 m2 v k.ú.  Slavkov u Brna a nabytí  části  pozemku parc.  č.  5392 o

výměře cca 107 m2 v k.ú. Slavkov u Brna do majetku města od společnosti RAKOVEC,
a.s.  se  sídlem  Velešovice  390,  683  01  Rousínov,  IČ:  49976940  za  kupní  cenu

stanovenou znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč / m2 za účelem
vybudování cyklostezky. Náklady související s převodem nemovitosti uhradí město.
Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

IX. Zastupitelstvo města schvaluje
nabytí části pozemku parc. č. 5360 o výměře cca 12 m2 v k.ú. Slavkov u Brna do

majetku města od paní Věry Keprtové, ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░ za kupní cenu stanovenou znaleckým posudkem č. 838-10/2023 ve výši 150,-Kč
/ m2 za účelem vybudování cyklostezky. Náklady související s převodem nemovitosti
uhradí město. Daňové povinnosti budou splněny dle platného zákona.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.



V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný, Ing. Petr Lokaj, Bc. Veronika Slámová,
Ing. Hynek Charvat.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 148/9/ZM/2023 Delegování nového zástupce města Slavkov u Brna ve spolku Brněnsko, z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města deleguje

jako zástupce města Slavkov u Brna v orgánech spolku Brněnsko, z.s., se sídlem č.p.
112, 666 01 Železné, IČ: 06449867, Mgr. Evu Kellner Fialovou.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. Interpelace členů ZM

pan Adam Janek - na rohu ulic Malinovského a Jiráskova se dělá opakovaně kaluž. Je tam ucpaný
kanál?

Bc. Michal Boudný - ucpaný kanál tam není. Čeká se na rekonstrukci ul. Jiráskova. Toto registrujeme,

a s novou ul. Jiráskovou se to vyřeší.

Mgr. Vladimír Soukop - minule jsem se ptal na koncepci svozu odpadů.

Mgr. Petr Jeřábek - podle posledních informací nechce Respono navyšovat ceny za svoz. Otázkou pro
širší debatu je, jestli se přikloníme k čipování nádob, a tím budeme mít přesnější přehled kolik odpadů

produkují  domácnosti,  a kolik  bytové domy. Já bych se k tomuto přikláněl,  ale je to také otázka
plánovaného rozpočtu města. Tohle bych mohl podpořit třeba tím, že např. Rousínov a Přerov jdou
"tvrdě" touto cestou. Důvodů je celá řada, jako např. optimalizace cest, což by Respono uvítalo. Pro
nás by to potom byla výhoda, že budeme mít přehled jestli domácnosti vykazují co mají, nebo dochází
k  anomáliím.  Za  mě  je  ta  cesta  jasná.  Dále  je  otázkou  jak  nakládat  s  biologicky  rozložitelným
odpadem. Zatím to řešíme přes vlastní zdroje, ale tím pádem nás čeká v budoucnu vybudování nové
kompostárny, kde je zásadní věcí pořídit již nyní plány. Je naším zájmem vykazovat relativně přesně

odpady, které můžeme recyklovat. Je třeba také zvážit, zda se nám vyplatí do tohoto investovat, nebo
jít cestou, kterou nyní nabízí Respono, který rozjíždí také likvidaci bioodpadu zajímavě přes kontejnery.
Otázka pro širší debatu zní, která z variant je pro naše město ekonomicky výhodnější.



Bc. Michal Boudný - konkrétně jde o to jestli se bude čipovat, a kdy se bude čipovat.

Mgr. Vladimír Soukop - nejde mi o to, jestli se bude čipovat. Děkuji Mgr. Petru Jeřábkovi za vysvětlení.

Jde mi o to, že když se schválila koncepce platby za svoz odpadů pro rok 2022 tak se nám tvrdilo, že v
roce  2022  proběhne  změna,  v  roce  2023  proběhne  pilotní  projekt  na  to  co  bude  pro  občany
přínosnější, a v roce 2024 se to nějakým způsobem rozjede. Teď slyším, že na rok 2024 žádný záměr
není. Existuje koncepce ze strany města, tj. čipovat, vážit, měřit podle objemů? Pořád se nemohu
smířit s tím, že občané města, kteří jsou nositelé daní do této obce, platí za svoz odpadů a ti, kteří
nejsou občané města, a kteří tady nemají daně, tak neplatí, protože se platí jen za nemovitost. To je
věc, se kterou se nemohu smířit. Byl zaveden týdenní svoz v roce 2022. Pak se ukázalo, že je to

drahý, tak se zavedl čtrnáctidenní svoz za stejnou cenu, takže v podstatě se občanům dvakrát zvedla
cena. Mě zajímá, jestli existuje směr, kterým se vydáme. Já bych se klonil k tomu, že kdo na našem
území produkuje odpad nechť za něho platí. A to změnou plateb přestalo být. My sem přinášíme daně
a ještě platíme za svoz odpadu. Já netvrdím, že nás ta částka zruinuje. Jenom si říkám, že je na tom
něco špatně.

Bc. Michal Boudný - toto se hodně skloňuje v diskuzích se starosty obcí ŽLaP. Některé obce, např.
Lovčičky, jdou na tu maximální cenu, která je 1.200 Kč za svoz. Někteří na 1.000 Kč. My pořád držíme
700 Kč, a máme k tomu úlevy. To ostatní obce nemají. Je pravda, že jsme říkali, že se bude vážit a
čipovat. My zatím sondujeme co se děje v sousedních obcích. Obce Kobeřice u Brna a Vážany nad
Litavou to mají spuštěné. Čekám na výstupy, které přenesu zase dál. 

Mgr. Vladimír Soukop - já nemám problém s cenou. Vadí mi ten princip, že občan, který přináší daně

do města tím, že tady má trvalý pobyt, tak platí ještě za svoz odpadu a ten, který tady trvalý pobyt
nemá, a produkuje na našem území odpad, tak my mu ho za naše peníze vyvážíme.   

Bc. Michal Boudný - ten, kdo zde nemá trvalé bydliště, tak za něho platí majitel nemovitosti.    

Mgr. Vladimír Soukop - myslím si, že jsem vysvětlil ten princip, který mi vadí. Měli by platit všichni, kdo
zde odpad produkují.    

Mgr. Petr Jeřábek - právě to čipování je z toho důvodu, že pak jsou ty nádoby váženy dynamicky,
takže se přesně ví,  která nádoba u kterého domu kolik  váží  a tím se ukáže,  jestli  ta domácnost
produkuje adekvátní množství odpadu, nebo je tam nesrovnalost. Tohle by mohlo odhalit, o čem se
teď bavíme, že sice někdo má nemovitost, ale produkuje mnohem více odpadu, než kolik vkládá do
rozpočtu. Je to čistá cesta jak to vyřešit.

Ing. Hynek Charvat - já bych připomněl, že ten princip je o tom, že platíte tam, kde máte trvalé
bydliště. Pokud vaše děti někde jinde studují tak platí tady, a využijí služby tam, kde bydlí, třeba na
kolejích. Chtěl bych připomenout, že systém kompostu, který se tady budoval za uplynulých více jak
deset let má své lokální výhody jako třeba, že se ta hmota nevozí desítky kilometrů jak to Respono asi
plánuje. Musíme si říct, zda jsme ochotni toto platit. Měli bychom vědět co nás to stojí.



Ing. Ivan Charvát - bavíme se tady o čipování popelnic s dopadem na občany, nebo čipování a vážení
toho co se odváží z obce bez dopadu na ekonomiku poplatků? Pokud si dobře pamatuji, tak když se
měnil systém v minulém volebním období, tak bylo tehdy řečeno, že Slavkov bude od roku 2022 nebo
2023 v tom pilotním projektu, a že budeme vědět kolik se z města odváží. Dneska slyším, že to dělají

Vážany nad Litavou a Kobeřice u Brna. Ptám se, proč to neděláme my, protože my jsme měli být
jedním z pilotních měst, kde se to mělo začít aplikovat?  

Bc. Michal Boudný - my to děláme. Slavkov je svážen samostatně, takže my přesně víme kolik se
odváží. Platíme za každou skutečně odvezenou tunu.

Mgr. Petr Jeřábek - my víme naprosto přesně kolik Slavkov vyprodukuje, protože se sváží samostatně.

Tady jde o to, že se zpřesní a bude jednoznačný přehled o tom, kdo kolik odpadu produkuje. Teď je to
paušálně na hlavu jednoho obyvatele, což nemusí odpovídat reálnému množství odpadu, který vydá
nemovitost nebo ubytovací jednotka. Myslím si stejně jako pan Mgr. Vladimír Soukop, že je to chyba, a
tohle je cesta jak se toho vyvarovat.

Ing. Ivan Charvát - Rousínov tedy přešel na tento systém?

Mgr. Petr Jeřábek - Rousínov přešel na tento systém. Na můj vkus to udělali dost ostře. Oni mají
přehled kde kdo bydlí. Jasně řekli, že na čtyřčlennou rodinu dostanou jednu čipovanou nádobu, a
čekají co bude. Začali teď na podzim, a udělali to dost nekompromisně. Ten poplatek je tam také
výrazně vyšší než ve Slavkově, tj. 1.100 Kč na hlavu.  

Ing. Ivan Charvát - u poplatku je třeba říci, jestli je to týdenní nebo čtrnáctidenní svoz?

Mgr. Petr Jeřábek - čtrnáctidenní svoz.

Ing. Ivan Charvát - takže my o tom také uvažujeme, že přejdeme na podobný systém?

Mgr. Petr Jeřábek - byl bych rád, abychom se společně na zastupitelstvu dopracovali k rozhodnutí.

Bc.  Veronika  Slámová -  dlouho žádám o zpracování  koncepce odpadového hospodářství.  My jako
Slavkov nemáme strategii do budoucna. Těch cest se tady rýsuje tolik, a my pořád nevíme, co vlastně
chceme. Nikdo nám nepředložil  matematickou analýzu.  Apelovala bych na to,  abychom se sešli  v
příštím roce nad materiálem, který zpracují odborníci. Je to velmi komplikovaná záležitost. Otázkou je
co se nám vyplatí. Já to nevím.

Bc. Michal Boudný - to neví nikdo. Byli  jsme na exkurzi  v nové třídičce v SAKO Brno, která byla

financována z dotace ITI za 270 mil.  Kč a také tam nám největší  odborníci  nedokázali  říci,  jestli
nebude zpátky jedna popelnice.

Ing. Ivan Charvát - jak vám můžeme jako zastupitelé pomoci?

Bc. Veronika Slámová - byla bych ráda kdyby existoval okruh odborníků, a abychom měli takovou



koncepci a strategii na základě které bychom se mohli rozhodnout.

Mgr. Vladimír Soukop - já bych to shrnul. Dal bych návrh usnesení, že "Zastupitelstvo města ukládá
radě města předložit na březnovém jednání zastupitelstva záměr koncepce svozu odpadů".

Bc. Michal Boudný - nemůžeme dávat návrh usensení, protože tento bod nebyl v programu. 

Mgr. Vladimír Soukop - vyhýbáte se úkolu.

Bc. Michal Boudný - my se nevyhýbáme úkolu. My na toto budeme odpovídat v rámci interpelace.    

Ing. Hynek Charvat - chtěl bych se zeptat jak je to termínově s přemístěním stromů v lokalitě Zelnice?

pan Petr Zvonek - po novém roce. Zřejmě v únoru, nebo v březnu.

Ing. Hynek Charvat - posílal jsem radním podnět, jestli je potřeba odstraňovat stromy, které nejsou
přímo vedle infrastruktury, která tam je. Prosím o zvážení, zda odstraňovat stromy, které jsou na té

parcele, která je uvedena v usnesení, ale není tam ta kanalizace.   

Ing. Marie Jedličková - vzdálenost od toho plotu musí být minimálně 1,5 metru, takže ani jeden strom
nesplňuje toto hledisko.

Ing. Hynek Charvat - na té parcele jsou další stromy.

Ing. Marie Jedličková - jedná se pouze o stromy, které nesplňují tu hranici 1,5 metru.  

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

14. Odpovědi na interpelace

Bc.  Michal  Boudný  -  odpovím  na  interpelaci  z  minulého  zasedání  ve  věci  vyznačení  místa  pro
přecházení pod Palackého náměstím. Byl poslán dopis na Policii ČR o nové vyjádření k přechodu pro

chodce na ul. B. Němcové.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

15. Diskuse

Mgr. Vladimír Soukop - jako to vypadá s výstavbou školy?

Bc. Michal Boudný - škola se stále projektuje. Budeme hledat zdroje financování, které v současné
době nejsou.



Ing. Marie Jedličková - budeme se o tom bavit až při přípravě rozpočtu na rok 2026.

Ing. Ivan Charvát - chtěl bych požádat odbor správy majetku investic a rozvoje aby mi nachystal

podklady k revitalizaci Zlaté Hory.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

16. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast, a ukončil 9. zasedání zastupitelstva města v 18:30

hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:



Vendula Andrlová
členka ZM

Mgr. Přemysl
Jeřábek
člen ZM


